

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

6th January 2019

Dear parents,

The key principle in enabling change behind Sheikh Hamdan's highly successful Dubai Fitness Challenge is based on doing something for 30 minutes for 30 days. In sustaining the changes over this period of time, new habits are formed – in the case of the 30:30 fitness challenge, levels of personal fitness are improved. What a great way to make an impact on people's lives.

At Latifa School for Girls, we are launching the Latifa 30:30 Reading Challenge starting on Sunday 13th January through to 11th February 2019. This is in an effort to develop better reading habits with our families, community and especially with your daughters.

We recognise the important role parents, family and community play in developing good habits. We would therefore like to invite you to attend a very important meeting on Wednesday 9th January 2019 where we will launch the Latifa 30:30 Reading challenge. The meeting starts at 1.20 p.m. in the Primary Hall.

Working together as a community, we will enable your daughter to make amazing progress with her reading – we need to build better habits as stated by H.H. Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, the Vice President and Prime Minister of the United Arab Emirates, and Ruler of the Emirate of Dubai, aim is to develop a long-term strategy which makes reading part of the culture, identity and life of our generations.

We feel that this initiative will have an important impact on your daughter's reading level and we reach out to you to support your daughter in this project.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH
Headmistress

MRS. BARBARA HEATON
Head of Primary

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

6 يناير 2019

السادة أولياء أمور طالبات القسم الابتدائي الكرام،

إن المبدأ الرئيسي للتمكن من تحقيق التغيير هو ما وراء النجاح الكبير الذي حققته مبادرة الشيخ حمدان لتحدي دبي لللياقة، والذي يعتمد على المواظبة على فعل شيء ما لمدة 30 دقيقة خلال 30 يوماً. يتم اكتساب عادات جديدة من خلال المحافظة على التغيير لفترة من الوقت – وفي حالة تحدي اللياقة 30:30 تم تحسين مستويات اللياقة البدنية، ويا لها من طريقة رائعة للتأثير على حياة الناس!

في مدرسة لطيفة للبنات نود إطلاق مبادرة تحدي لطيفة للقراءة 30:30 بدءاً من يوم الأحد الموافق 13 يناير وحتى 11 فبراير 2019، للعمل على تطوير عادات أفضل للقراءة ضمن عائلاتنا ومجتمعنا وخاصة مع بناتكم.

نحن ندرك أهمية دور أولياء الأمور والعائلة والمجتمع في تطوير العادات الجيدة. لذا نود دعوتكم لحضور اجتماع هام جداً يوم الأربعاء الموافق 9 يناير 2019، حيث سنطلق مبادرة تحدي لطيفة للقراءة 30:30. سيبدأ الاجتماع الساعة 1:20 بعد الظهر في قاعة القسم الابتدائي.

وبالعمل معاً كمجتمع ستتمكن ابنتكم من تحقيق تقدم مذهل في مستوى قراءتها- فنحن نحتاج اكتساب عادات أفضل - ووفقاً لما صرح به سمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم – حفظه الله - نائب رئيس دولة الإمارات العربية المتحدة ورئيس مجلس الوزراء وحاكم دبي، فإن الهدف هو تطوير إستراتيجية طويلة الأمد تجعل القراءة جزءاً من ثقافة أجيالنا القادمة وهويتهم وحياتهم. نشعر بأنه سيكون لهذه المبادرة تأثير هام على مستوى قراءة ابنتكم، وسنتواصل معكم من أجل دعم ابنتكم في هذا المشروع.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

السيدة باربرا هيتون
رئيسة القسم الابتدائي

الآنسة ديبرا فورسايت
مديرة المدرسة